
КОРОСТИШІВСЬКА МІСЬКА РАДА 
м.Коростишів

П Р О Т О К О Л
шістнадцятої сесії міської ради VIII скликання 

друге пленарне засідання

02 листопада 2021 року сесійна зала міської ради

Загальний склад ради
Обрано депутатів
Міський голова
Присутніх на сесії

Відсутні на сесії
Кворум для проведення сесії наявний.

Під час сесії працювала електронна система поіменного голосування «Рада 
Голос», здійснено відео та аудіозапис даного засідання, сесія проведена у 
закритому режимі.

Друге пленарне засідання шістнадцятої сесії міської ради VIII 
скликання відкрив та вів міський голова Кохай І.М.

Міський голова Кохай І.М. інформував щодо регламенту роботи II 
пленарного засідання шістнадцятої сесії міської ради VIII сюїикання, який 
встановлений відповідно до статті 51 Регламенту роботи Коростишівської 
міської ради VIII скликання, затвердженого рішенням II пленарного засідання 4 
(скликаної позачергово) сесії Коростишівської міської ради VIII скликання від 
29.12.2020 № 19.

І. Слухали; Про дообрання секретаріату.
Кохай І.М. із проханням висловити пропозиції щодо однієї кандидатури до 

складу секретаріату.

І.Виступили:
Бондарчук С.В. запропонував дообрати до складу секретаріату депутата 

Путято Є.В.
Кохай І.М. поставив на голосування дану пропозицію.

І. Вирішили: Дообрати до складу секретаріату Путято Є.В.

Голосували; «За» - 18; «Проти» - 0, «Утримались» - 0,
«Не голосували» -1 (Путято Є.В.)

26 депутатів 
26 
1
20 депутата 
1 міський голова 
5 депутатів
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Прийнято
Депутати Юзефович Ю.М. та Зубро О.В. долучилися до роботи сесії.

(присутніх депутатів -21)

ІІ.Слухали: Про надання дозволу на розроблення документації із 
землеустрою

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

Приступили:
Путято Є.В. із запитанням про доопрацювання по даному проекту. 

Зауважив, що це питання відкладалося на довивчення.
Хомяков Г.В. із поясненням.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

II. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
розроблення документації із землеустрою»

Голосували: «За» -19; «Проти»-0;
«Утримались» -2 (Позняков П.М., Путято Є.В.); «Не голосували»-0.

Рішення прийнято

III. Слухали: Про надання дозволу на розроблення документації із 
землеустрою

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ІП.Виступили:
Путято Є.В. із пропозицією поставити п.4 даного рішення на довивчення.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради із зауваженнями, а п.4 - на довивчення.

III. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
розроблення документації із землеустрою»

Голосували: «За» - 19; «Проти» - 0; «Утримались» - 1(Юзефович 
Ю.М.); «Не голосували» -1 . (Защипас Є.А.).

Рішення прийнято

IV. Слухали:Про затвердження документації із землеустрою
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ГУ. Виступили:
Путято Є.В. із запитанням про доповнення до даного рішення і відсутність 

даних доповнень на офіційному сайті міської ради.
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Криворучко С.П. із проханням підтримати даний проект рішення, так як 
це питання було розглянуте на засіданні профільної постійної комісії.

Войцехівський О.Г. повідомив про конфлікт інтересів по даному питанню.
Кохай І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради з доповненням.

IV. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про затвердження
• • •  •документації із землеустрою» з доповненням.

Голосували: «За» - 17; «Проти»-0 ; «Утримались» -1 (Юзефович Ю.М.);
«Не голосували»-3 (Защипає Є.А., Войцехівський О.Г., Дейчук Л.В.).

Рішення прийнято

V. Слухали: П ро надання дозволу на розроблення технічної 
документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості)

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

У. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

V. Вирішили-.Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)»

Голосували: «За»-19; «Проти»-0 ; «Утримались»-0;
«Не голосували»-2 (Защипає Є.А., Дейчук Л.В.).

Рішення прийнято

VI. Слухали:Про затвердження технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

VI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

VI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
технічної документації із землеустрою щодо встановлення меж земельних 
ділянок в натурі (на місцевості)».

Голосували: «За» - 20; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ;
«Не голосували»-! (Защипас Є.А.).

З



Рішення прийнято

VII. Слухали: Про розгляд заяви на поділ земельної ділянки
Інформація начальника від ділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

VII. Виступили:
Юзефович Ю.М. із запитанням про причину відмови у п.З даного проекту 

рішення.
Хом’яков Г.В. із поясненням.

Кохай І.М. поставив на голосування пропозицію: прийняти проект як 
рішення ради зі змінами.

VII. Вирішили: Прийняти проект рішення з питання «Про розгляд 
заяви на поділ земельної ділянки» зі змінами.

Голосували: «За» - 19; «Проти»-1 (Юзефович Ю.М.); «Утримались» -0;
«Не голосували»-1 (Защипає Є.А.)

Рішення прийнято

VIII. Слухали: Про розгляд заяв фізичних осіб-підприємців
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

VIII. Виступили:
Путято Є.В. зауважив, що даний проект рішення неодноразово знімався з 

розгляду. Запропонував проголосувати за відмову, обґрунтовуючи це тим, що 
дане питання має бути розглянуте на сесії обов’язково.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради.

VIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяв 
фізичних осіб-підприємців».

Голосували: «За»- 10; «Проти»-1; «Утримались»-1; «Не голосували»-9.
Рішення не прийнято

IX. Слухали: Про розгляд заяви гр.Слободянюка Олександра 
Васильовича

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

IX. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.
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IX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви
гр.Слободянюка Олександра Васильовича» на розгляд сесії та прийняти як
рішення ради.

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0;
«Не голосували»-1 (Чернявський В.В.).

Рішення прийнято

До засідання долучився Мартинюк І.В. (присутніх депутатів - 22),

X. Слухали: Про внесення змін до рішень Коростишівської міської 
ради

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

X. Виступили:
Путято Є.В. із запитанням про зміну цільового призначення земельної 

ділянки, а саме, чи помилково було змінено із ділянки особистого селянського 
господарства на присадибну земельну ділянку.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 
питання прийняти, як рішення ради.

X, Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
рішень Коростишівської міської ради»

Голосували: «За» - 20; «Проти»- 0; «Утримались» - 0;
«Не голосували»-2 (Войцехівський О.Г., Чернявський В.В.).

Рішення прийнято

XI. Слухали: Про розгляд заяви ТОВ «АГРОКОЗАК»
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XI. Виступили:
Путято Є.В. із запитанням про цільове призначення даної ділянки, а саме 

чому воно є особистим селянським господарством, а не товарним 
господарством.

Хом’яков Г.В. із поясненням.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради, враховуючи напрацювання 
профільної комісії.

XI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви ТОВ 
«АГРОКОЗАК» за напрацюванням комісії.

Голосували: «За» - 6; «Проти»- 3; «Утримались» - 8;
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«Не голосували» -5.
Рішення не прийнято

Кохан І.М. підтримав пропозицію Путято Є.В. про зняття питання з 
розгляду і рекомендацію переписати заяву.

XII. Слухали: Про затвердження технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок 
(невитребувані земельні частки (паї)) в натурі (на місцевості) та передачі 
земельних ділянок в оренду

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XII. Виступили:
Путято Є.В. із пропозицією зняти з розгляду проекти 1.11, 1.12, 1.17, 

1.13, 1.18 та запросити товаровиробників на розгляд даного питання з їх 
пропозиціями щодо вартості орендної плати.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію Путято Є.В.

XII. Вирішили: Зняти з розгляду проекти 1.11, 1.12, 1.17, 1.13, 1.18 із 
запрошенням товаровиробників.

Голосували: «За» - 20; «Проти»- 0; «Утримались» - 0;
«Не голосували» -2 (Чернявський В.В., Мартишок І.В.).

Прийнято

XIII. Слухали:Про розгляд заяви на поділ земельної ділянки
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XIII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради зі змінами.

XIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви на 
поділ земельної ділянки»

Голосували: «За» - 22; «Проти»- 0; «Утримались» - 0;
«Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XIV. Слухали: Про розгляд заяви гр.Хоменко Валентини
Володимирівни
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XIV. Виступили:
Кохай І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XIV. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви 
гр.Хоменко Валентини Володимирівни»

Голосували: «За»- 21; «Проти» - 0, «Утримались» - 0,
«Не голосували»-1 (Сарапійчук ЮЛ.).

Рішення прийнято

XV. Слухали: Про розгляд заяви гр.Хоменка Миколи Євгеновича
Інформація начальника від ділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XV. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви 
гр.Хоменка Миколи Євгеновича»

Голосували: «За» - 21; «Проти»- 0; «Утримались» - 0; «Не голосували»-
1 (Сарапійчук Ю Л.).

Рішення прийнято

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради
Хом’якова Г.В. щ одо обґрунтування даного проекту рішення.

ХУІ.Слухали:Про надання дозволу на розроблення документації із 
землеустрою

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XVI. Виступили:
Путято Є.В. із запитанням чи зареєстрована дана земельна ділянка.
Підкевнч Е.В. із запитанням про причину проблеми реєстрації даної 

земельної ділянки.
Єсипчук Н.М. із роз’ясненням.
Кохан І.М. зазначив, що дана земельна ділянка планується для виділення 

СБУ з метою будівництва багатоповерхового житлового будинку для 
працівників СБУ та учасників АТО.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: рішення з даного 
питання прийняти, як рішення ради.
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Голосували: «За» - 7; «Проти»- 0; «Утримались» -10;
«Не голосували»-5.

Прийнято

XVII. Слухали:Про розгляд заяви гр.Корчака С.О.
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XVII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XVII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви 
гр.Корчака С.О.».

Голосували: «За» - 19; «Проти»- 0; «Утримались» - 0;
«Не голосували»-3 (Защипає Є.А., Підкевич Е.В., Чернявський В.В.).

Рішення прийнято

ХУНГСлухали: Про визначення переліку земельних ділянок 
комунальної власності сільськогосподарського призначення для продажу 
права оренди окремими лотами на конкурентних засадах (на земельних 
торгах), надання дозволів на складання документацій із землеустрою

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XVIII. Виступили:
Путято Є.В. із запитанням про неотримання коштів від товаровиробників, 

які використовують землі без дозвільних документів.
Підкевич Е.В. запропонував дати доручення земельному відділу та 

профільному заступнику опрацювати перелік земельних ділянок, який було 
надано Путято Є.В. для вжиття заходів щодо формування на чергову сесію 
проекту рішення по даним земельним ділянками з метою формування їх для 
продажу права оренди

Духневич О.О. із проханням звернути увагу на 7 пункт, де кадастровий 
номер присвоєний с. Бражанець.

Томашевська М.О. щодо виключення земельної ділянки площею 5 га з 
даного переліку так як вже було проголосовано за надання дозволу.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: рішення з даного 
питання прийняти, ж  рішення ради з дорученням.

XVIII. ВирішилшПрийняти питання «Про визначення переліку 
земельних ділянок комунальної власності сільськогосподарського 
призначення для продажу права оренди окремими лотами на конкурентних

X УІ.Вирішил и: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на
розроблення документації із землеустрою»
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Голосували: «За» - 22; «Проти»- 0; «Утримались» - 0;
«Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XIX. Слухали:Про затвердження списку працівників соціальної сфери 
села Більківці, яким погоджено виділення земельних ділянок в межах норм 
безоплатної передачі

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова Г.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XIX. Виступили:
Ломаков Г.М. із запереченням про затвердження даних списків.
Путято Є.В. зазначив, що деякі працівники вже використали своє право на 

отримання даних земельних ділянок. Також додав, що дані списки мають бути 
затверджені зборами пайовиків.

Ломаков Г.М. із запереченням про затвердження списків пайовиками.
Підкевич Е.В. повідомив, що в 2010 році були затверджені списки 

працівників, але не всі отримали земельні ділянки.
Хомяков Г.В. зазначив про запит до ЦНАПу для отримання 

інформаційної довідки, згідно якої тільки три працівника використали своє 
право.

Сарапійчук Ю.Л. із пропозицією зняти дане питання з розгляду.
Путято Є.В. із запитанням чому не зроблено запит до Держгеокадастру.
Кохан І.М. із пропозицією зняти дане питання з розгляду на 

доопрацювання із дорученням земельному відділу пришвидшити його розгляд.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію зняти дане питання з 

розгляду на доопрацювання, з дорученням земельному відділу.

XIX. Вирішили: Зняти з розгляду питання «Про затвердження списку 
працівників соціальної сфери села Більківці, яким погоджено виділення 
земельних ділянок в межах норм безоплатної передачі» із дорученням.

Голосували: «За» - 21; «Проти»-0; «Утримались» -ЦПозняков П.М.);
«Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XX. Слухали:Про надання дозволу на виготовлення експертної 
грошової оцінки земельної ділянки несільськогосподарського призначення

Інформація головного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Лях І.М. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

засадах (на земельних торгах), надання дозволів на складання
документацій із землеустрою»

XX. Виступили:
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XX. ВирішилигПрийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
виготовлення експертної грошової оцінки земельної ділянки 
несільськогосподарського призначення»

Голосували: «За»-22; «Проти»-0 ; «Утримались» -0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XXI. Слухали:Про поновлення договору оренди земельної ділянки 
несільськогосподарського призначення

Інформація головного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Лях І.М. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXI. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про поновлення 
договору оренди земельної ділянки несільськогосподарського 
призначення» зі змінами.

Голосували: «За»-22; «Проти»-0 ; «Утримались»-!); «Не голосували»-!).
Рішення прийнято

XXI. Слухали: Про укладення договору оренди земельної ділянки 
несільськогосподарського призначення

Інформація головного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Лях І.М. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXI. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про укладення 
договору оренди земельної ділянки несільськогосподарського 
призначення»

Голосували: «За»- 22; «Проти»-!); «Утримались»-!); «Не голосували»-!).
Рішення прийнято

XXII. Слухали:Про затвердження Генеральних планів та планів 
зонування сіл Стрижівка, Колодязьки, Вільня Коростишівської міської 
ради Житомирської області

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: рішення з даного
питання прийняти, як рішення ради.
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XXII. Виступили
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXII. ВирішилигПрийняти рішення з питання «Про затвердження 
Генеральних планів та планів зонування сіл Стрижівка, Колодязьки, 
Вільня Коростишівської міської ради Житомирської області»

Голосували: «За» - 22; «Проти»-0 ; «Утримались» -0;
«Не голосували»-!).
Рішення прийнято

XXIII. Слухали: Про затвердження Статуту Щигліївського ліцею 
Коростишівської міської ради у новій редакції

Інформація начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Джамана І.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXIII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXIII. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Статуту Щигліївського ліцею Коростишівської міської ради у новій 
редакції»

Інформація начальнику відділу містобудування та архітектури міської ради
Загоровської Т.В. щ одо обґрунтування даного проекту рішення.

Голосували: «За» - 22; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ;
«Не голосували»-!).
Рішення прийнято

XXIV. Слухали:Про розгляд листа депутата VIII скликання 
Коростишівської міської ради Русецького С.А

Інформація головного спеціаліста фінансово-господарського відділу 
міської ради Пастушкевич О.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXIV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXIV. ВирішилигПрийняти рішення з питання «Про розгляд листа 
депутата VIII скликання Коростишівської міської ради Русецького С.А.»

Голосували: «За» - 21; «Проти»-!); «Утримались» -0 ;
«Не голосували»-! (Юзефович Ю.М.).
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Рішення прийнято

Депутат Русецький С.А. відлучився від роботи сесії 
(присутніх депутатів - 21)

XXV. Слухали: Про дообрання секретаріату.
Кохай І.М. із проханням висловити пропозиції щодо однієї кандидатури до 

складу секретаріату.

ХХУ.Виступили:
Бондарчук С.В. запропонував дообрати до складу секретаріату депутата 

Юзефович Ю.М.
Кохай І.М. поставив на голосування дану пропозицію.

XXV. Вирішили: Дообрати до складу секретаріату Юзефович Ю.М.

Голосували: «За»- 20; «Проти» - 0, «Утримались» - 0,
«Не голосували»-1 (Юзефович Ю.М.)

Прийнято

XXVI. Слухали: Про створення житлового фонду соціального 
призначення в Коростишівській міській раді

Інформація начальника відділу соціального захисту населення та охорони 
здоров'я Ящик С.О. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXVI. Виступили:
Підкевич Е.В. із запитанням про причину створення житлового фонду.
Ящик С.О. із поясненням про необхідність прийняття даного проекту 

рішення.
Кохай І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXVI. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про створення
житлового фонду соціального призначення в Коростишівській міській 
раді»

Голосували: «За»-21; «Проти»-0; «Утримались» -0;
«Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XXVII. Слухали: Про затвердження розпоряджень міського голови, 
прийнятих в міжсесійний період

Інформація начальника відділу соціального захисту населення та охорони 
здоров'я Ящик С.О. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXVII. Виступили:
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XXVII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
розпоряджень міського голови, прийнятих в міжсесійний період» зі 
змінами.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного
питання прийняти, як рішення ради зі змінами.

Голосували: «За» - 20; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ;
«Не голосували»-1 (Вдовіна О.В.).

Рішення прийнято

XXVIII. Слухали:Про спостережні ради комунальних некомерційних 
підприємств охорони здоров’я, засновником яких є Коростишівська міська
Інформація начальника відділу соціального захисту населення та охорони 
здоров'я Ящик С.О. щодо обгрунтування даного проекту рішення.

XXVIII. Виступили:
Веселовський О.Б. зауважив про відсутність необхідності створення 

спостережної ради.
Ящик С.О. пояснила, що спостережна рада створюється з метою ведення 

нагляду правильності використання бюджетних коштів.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXVIII. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про спостережні 
ради комунальних некомерційних підприємств охорони здоров’я, 
засновником яких є Коростишівська міська рада»

Голосували: «За»-10; «Проти»-6; «Утримались» -2; «Не голосували»-3.
Рішення не прийнято

XXIX. Слухали:_____ Про продаж земельної ділянки
несільськогосподарського призначення

Інформація заступника начальника відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Зубро О.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXIX. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXIX. ВирішилшПрийняти рішення з питання «Про продаж 
земельної ділянки несільськогосподарського призначення»

Голосували: «За» -14; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ; «Не голосували»-
7.

Рішення прийнято
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XXX. Слухали:Про затвердження Порядку складання, затвердження, 
внесення змін та контролю виконання фінансових планів некомерційних 
підприємств охорони здоров’я Коростишівської міської ради

Інформація головного спеціаліста відділу соціального захисту населення та 
охорони здоров'я Дідківвського Ю.В. щодо обґрунтування даного проекту 
рішення.

XXX. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Порядку складання, затвердження, внесення змін та контролю виконання 
фінансових планів некомерційних підприємств охорони здоров’я 
Коростишівської міської ради

Голосували: «За» - 14; «Проти»-0 ; «Утримались» -1 ; «Не голосували»-
6.

Рішення прийнято

XXXI. Слухали:Про затвердження Положення про порядок оренди 
майна комунальної власності Коростишівської міської ради, Методики 
розрахунку орендної плати та розподілу орендної плати

Інформація головного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Лях І.М. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXXI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXXI. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Положення про порядок оренди майна комунальної власності 
Коростишівської міської ради, Методики розрахунку орендної плати та 
розподілу орендної плати»

Голосували: «За» -18; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-
3.

Рішення прийнято

XXXII. Слухали:Про скасування рішення дев’яностої сесії 
Коростишівської міської ради сьомого скликання від 21.04.2020 №937 «Про 
прийняття у комунальну власність земельних ділянок».

Інформація заступника начальника відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Зубро О.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXXII. Виступили:
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XXXII. Вирішили:П рийняти рішення з питання «Про скасування 
рішення дев’яностої сесії Коростишівської міської ради сьомого скликання 
від 21.04.2020 №937 «Про прийняття у комунальну власність земельних 
ділянок»

Голосували: «За» -16; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ; «Не голосували»-
5.

Рішення прийнято

XXXIII. Слухали:Про затвердження структури та чисельності 
виконавчих органів Коростишівської міської ради

Інформація заступника начальника відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Зубро О.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXXIII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXXIII. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
структури та чисельності виконавчих органів Коростишівської міської 
ради»

Голосували: «За» - 7; «Проти»-1 ; «Утримались» -9 ; «Не голосували»-
4.

Рішення не прийнято

XXXIV. Слухали:П ро надання дозволу на списання інших необоротних 
матеріальних активів

Інформація начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Джамана І.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXXIV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXXIV. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про надання 
дозволу на списання інших необоротних матеріальних активів»

Голосували: «За» -18; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ; «Не голосували»-
3.

Рішення прийнято

XXXV. Слухали:Про надання дозволу на списання основних засобів

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного
питання прийняти, як рішення ради.
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Інформація начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Джамана І.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXXV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXXV. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу 
на списання основних засобів»

Голосували: «За» - 19; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ; «Не голосували»-
2.

Рішення прийнято

XXXVI. Слухали:Про надання дозволу на списання основних засобів, 
інших необоротних матеріальних активів

Інформація начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Джамана І.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXXVI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXXVI. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про надання 
дозволу на списання основних засобів, інших необоротних матеріальних 
активів»

Голосували: «За» - 18; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ; «Не голосували»-
3.

Рішення прийнято

XXXVII. Слухали:Про внесення змін до Переліків першого та другого 
типу об’єктів оренди комунальної власності

Інформація головного спеціаліста відділу житлово-комунального 
господарства міської ради Потійчук Н.Г. щодо обґрунтування даного проекту 
рішення.

XXXVII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXXVII. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про внесення змін 
до Переліків першого та другого типу об’єктів оренди комунальної 
власності»

Голосували: «За» - 20; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ; «Не голосували»-
1.

Рішення прийнято
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XXXVIII. Виступили;
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXXVIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про передачу 
основних засобів»

Голосували: «За» -19; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ; «Не голосували»-
2.

Рішення прийнято

XXXIX. Слухали: Про надання адресної матеріальної допомоги
Інформація міського голови Кохана І.М. щодо даного проекту рішення.

XXXIX. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XXXIX. Вирішили: П рийняти рішення з питання «Про надання 
адресної матеріальної допомоги»

Голосували: «За» - 20; «Проти»-0 ; «Утримались» -0 ; «Не голосували»-
1.

Рішення прийнято

Міський голова Кохан І.М. оголосив II пленарне засідання 16 сесії

XXXVIII. Слухали: Про передачу основних засобів
Інформація начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради

Джамана І.В. щ одо обґрунтування даного проекту рішення.
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